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Helder!

vou:IEEE
Datum: vrijdag 13 nov. 2020 6:29 PM

n>

Onderwerp: RE: Voortgangsdocument project quarantaine t.b.v. overleg MVWS 16-11-2020 versie 4

Hi,

5.1.2i Concept

Zoiets, of iets anders.

Groet

vr:NEE)EEE¢ ivi
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 18:23
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Onderwerp: RE: Voortgangsdocument project quarantaine t.b.v. overleg MVWS 16-11-2020 versie4

5 1 2 | kan jij iets zeggen over de campagne?hebje beeldmateriaal?

@ ik probeer meer info erin te zetten op het juridische. Ban ook maandag aansluiten voor toelichting. Hij kan het beter

uitleggen dan ik.

@ planning registratie, zal ik toevoegen, stond in vorige nota.

zal maandag app laten zien.

@ kan jij andere vragen beantwoorden?
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We hebben al plan voor presentatie/toelichting. .

Ter verheldering: Wat bedoel je met frame? Wat bedoel je met werkproces bestuurlijke boete?

Groet

van:IEEEBEEN© minvws.n i>
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Onderwerp: Voortgangsdocument project quarantaine t.b.v. overleg MVWS 16-11-2020 versie 4

vetoIEEE
Hierbij mijn opmerkingen. Het document ziet er goed uit. Je ziet dat er een hoop werk in zit.

Dank daarvoor.

Ik heb nog een aantal vragen over concrete acties.

Die mis ik bijvoorbeeld op de campagne. Ik had verwacht dat er beelden zouden zijn hoe het er dan uit zou zien. En

wat het bereik zou zijn.

Hoe werkt de uitvoering van die voucher? Hoeveel. Wat voor type voucher? Wat bedoel je ermee te bereiken?

Op het juridische mis ik de gevraagde concrete producten die dan opgeleverd worden. Dus wel een bestuurlijke
boete (hoe werkt die, wat is het werkproces), geen quarantaine plicht, want motie Jetten.

Mbt de registratie is er een planning van eerst vrijwillig en daarna verplciht? Hoe loopt dat? Wanneer is dat

realiseerbaar?

En ik vraag me nog af hoe de afspraken met Rode Kruis en GGD er uit zien? Hoeveel, wanneer operationeel?

Hoe gaan jullie maandag de presentatie of het verhaal aanpakken? Gaatgidiets vertellen over de media-strategie?
Het is wel belangrijk om daar over na te denken. Welk frame kies je.
Het is denk ik belangrijk om het eerste ontwerp van die app live te laten zien.

.


